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 בס"ד 

 22פרוטוקול מס 

 ישיבת ועד מקומי חשמונאים

 12.2.2020תאריך הישיבה:  

 

 ,משה ישרוף,דוד  רוטר , פנינית אברך חברוני, אהרן צוקר, : נוכחים

 .מיכאל פורראייל בן דוד, ציונה שרוני,               

 

 סדר היום:

 אישור פרוטוקול קודם. 1

 לאחר הגשת תיקוניםיאושר  1.1.2020  פרוטוקול    א.

 אושר. 23.1.2020פרוטוקול  ב. 

 

 עדכוני יו"ר. 2

וישלח  23.1.2020לפי סיכום ישיבת ועד  320יעודכן סעיף ד מגרש  :הצעה לתכנון שטחים חומים

 לנעמן ביבי.

 

 . תושבים שביקשו להציג נושאים בישיבה.3

 התקנת הדוקרנים בשער היישוב–דינה קאשי  3.1

 ובמצגת את הקשיים לטענתה שנוצרים מהתקנת הדוקרנים.פירטה בע"פ 

 הוועד הביע הערכה למצגת המפורטת.

בטיחות ומניעת תנועת רכבים בטחון,  – הוועד ציין כי שוקלים את הנושא בין הצורך הציבורי

בשלב זה הדוקרנים הוסרו ונעשים  .בשבת לבין הקושי של השכנים הגרים בצמוד לכניסת ליישוב 

 .לאיתור פתרון עם פחות מטרד נותוסיינ

 

 מגרש הבייסבול–אפרים קרן  3.2

 להסדיר תאורה במגרש על חשבונו.בול ביקש להגיש הצעה מארגון הבייס א. 

בעקבות ההבנה כי יש רצון להשתמש בשטח מגרש הבייסבול ב. הגיש מכתב מטעם מספר תושבים 

 במפת היישוב המאושרת(. גדרתו כשטח חוםה)בהתאם ל עבור מטרות אחרות שאינן ספורט

                  הוועד הבהיר כי במפת היישוב השטח מוגדר כשטח חום )מיועד למבני ציבור( ולא כשטח ירוק

 )מיועד לגינות וספורט(.

התוכנית  .ג. הוועד מבקש לקבל תוכנית עסקית בהקשר להצעת ארגון הבייסבול להסדיר תאורה

  .י שימוש /הכנסות מחוגים /מספר שעות הפעילות /משתתפיםתציג את ההכנסות הצפויות בגין דמ

ביקש כי במידה ותבוצע בנייה במגרש יש לקחת בחשבון את קו הבנייה המאושר אפרים קרן ד. 

 במקום.

, של היישוב  כספית ללא כל השתתפות  ,לטובת משחק הבייסבול ה. הבקשה להתקנת כלוב

 מאושרת.

 נציג הועד בועדה, מר בנג'י אקמן להמשך השיח בנדון.ו. הועד הפנה אותו לועדת ספורט ו
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  עדכוני וועדות .4

 ועדת ביטחון  14. 

מטר מגדר  10 -, במרחק של כתוואי לשיקום גדר חדשה לבדוקא.  אייל ביצע סיור עם זרובבל 

קיימת על מצע חדש שיאפשר דרך פטרול  וריצה מסביב לישוב. קיבלנו תקציב לגידור ומצעים 

 קיבלנו בחינם.

ועצרו את העבודה  מהמנהל הגיעומתלונות תושבים  כתוצאה .משאיות 400ב. לטובת המצע הגיעו 

 !!חבל, החשובה 

 החרים את הכלים שהיו מטעם הקבלן שהביא את המצע . ג. המינהל

 

 העבודה לדי'ום הגדר ודרך הפטרול.. המח"ט תומך בביצוע ד

הנימוק לביצוע העבודה הינו  .מטפלים בדחיית המועד .19.2.2020ו. מוזמנים לדיון במינהל ב

 צרכים ביטחוניים.

הצורך הביטחוני  את שוב ולהדגיש בפני המינהלגם העו"ד של היישוב ציין כי יש ל :פנינית

 להסדרת דרך הביטחון והגדר.

 

 ועדת דת  4.2

 כשאין תקציב מאושר.ברתנורא העלה קושי לקיים דוד 

ואם יהיה  )תוך דגש על חשיבות קיום הפעילות בחודש אדר( הוועד ביקש כי יקיים את פעילות 

 צורך לקצץ יפסיק בהמשך השנה.

. 

 נוערועדת    4.2 

 .בעז"ה רוארבנוער יבוצע בפ–מיפוי א. 

 .החדשה מטעם המתנ"ס ישוביתיינה המלווה ההב. עדייה 

 רסל במוצ"ש לטובת הנוער.ודכג. מבקשים להודות על קבלת מגרש ה

 ד. הערב מתקיימת פעילות טו בשבט.

 רוח בעלי צרכים מיוחדים.יא -תתקיים שבת  "עת לעשות" ה. 

 הוועד מודה לכל המשפחות המארחות ולבית הכנסת גלנווד שמארח בשבת זו.     

מיכאל מתבקש לשבת עם . 2019שנת ל תקציבי נרית ללא עדכון על ביצועוו. רכזות הנוער והקומ

 .בנושא זה נריתורכזות הנוער והקומ

 יערכו שיחות על שמחה בדרך התקינה עם: .ערכות לפורים לנועריז. תבוצע ה

 בלש.רמי האיתמר השוטר הקהילתי ו. 1

 . הרב פלטי גרנות.2

 .דובר המעיד על התמכרויות, בסבסוד המועצה. 3

 ח. יערכו מסיבות בערב פורים:

 יב. -. בנות במועדון נוער ז1

 רחות לאחר המסיבה של הישיבה.א. בנים במשפחות מ2
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 יב כנראה בגלנווד.-. מוצאי פורים ט3

 ערכות לפורים.ילסיור הורים כחלק מהט. עורכים רישום הורים 

 

 . דכוני מנהל הישובע .5

 מיכאל מסר טבלת מעקב משימות התבקש להשלים מועד צפוי לסיום טיפול בכל משימה.

 

 התקיים דיון סגור בנושא עובדים.

 

 

 יקבע בנפרדי  -ישיבת וועד הבאה מועד 

 

 

 

 מיכאל פורר רשם: 

 


